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Zadeva: Svetniško vprašanje svetnice Ganimet Shala v zvezi s pasjimi parki v Ljubljani 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Socialnih demokratov 

podajam svetniško pobudo oziroma vprašanje in prosim za pisni odgovor. 

 

Vprašanje se nanaša na 

pasje parke v Ljubljani 

 

v Ljubljana številne občanke in občani vsakodnevno sprehajajo svoje domače živali, pse, po mestu. Mnoge 

površine, kot so otroška igrišča in parki, niso namenjene živalim, kar je razumljivo. Psi namreč ne smejo na 

otroška igrišča iz več razlogov, ki so povezani predvsem z varnostjo, higieno in sobivanjem različnih skupin 

prebivalcev. Hkrati se lastniki psov pogosto soočajo s pomanjkanjem urejenih površin, kjer bi njihovi psi 

lahko prosto tekali in se socializirali. 

Pasji parki so rešitev, ki omogoča boljše sobivanje med lastniki psov, njihovimi hišnimi ljubljenčki in 

drugimi prebivalci mesta. Urejeni pasji parki ne izboljšujejo le kakovosti življenja lastnikov in psov, temveč 

tudi prispevajo k večji varnosti ter zmanjšujejo neprijetna srečanja ali tveganja, ki lahko nastanejo zaradi 

uporabe neprimernih površin. Poleg tega omogočajo, da lastniki na ustrezno ograjenih območjih sprostijo 

pse brez povodca, kar je pomembno za njihovo fizično aktivnost in dobrobit. 

 

V zvezi z navedenim naslavljam naslednje: Ali Mestna občina Ljubljana načrtuje vzpostavitev dodatnih 

pasjih parkov? Če da, na katerih lokacijah in v kakšnem časovnem okviru se predvideva njihova 

ureditev? Ali v zvezi s vzpostavitvijo dodatnih pasjih parkov obstajajo kakršnikoli zadržki? 

 

Hkrati dajem pobudo, da Mestna občina Ljubljana prouči možnosti za širitev mreže pasjih parkov, še 

posebej v večjih stanovanjskih soseskah, kjer je koncentracija lastnikov psov največja in kjer pogosto 

primanjkuje ustreznih površin za prosto gibanje psov. 

 

Za odgovore se vam najlepše zahvaljujem in vas lepo pozdravljam! 

Ganimet Shala, 

mestna svetnica SD 


